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ÅRSMØTET 2021 
 

Kommunepartia har 150 delegatar til årsmøte, AUF har i tillegg ni delegatar. 

Styret gjorde vedtak om å ha årsmøte digitalt grunna situasjonen rundt pandemien. Vi vil alle hugse 

at det kom strenge tiltak 12.mars i 2020. Det var framleis ikkje mogeleg å halde eit fysisk årsmøte eit 

år etter. 

Vi gjennomførte årsmøte på ein dag.  

Styret har vore: 

 
 

Leiar 

Nestleiar 

Medlemsansvarleg 

Leiar av Kvinnenettverket 

Styremedlem 

Styremedlem 

Styremedlem 

Styremedlem 

Styremedlem 

1. varamedlem 

2. varamedlem 

3. varamedlem 
 

 
    

Marte Mjøs Persen, Bergen 

Hilmar Høl, Årdal 

Torgeir Toppe, Bergen 

Siri Sandvik, Stad  

Linn Therese Erve, Sveio 

Petter Sortland, Høyanger 

Anne Kristin Førde, Bremanger 

Hans Petter Thorbjørnsen, Ulvik 

Marianne Bjorøy, Fjell 

Helge Robert Midtbø, Førde 

Linn Kristin Engø, Bergen 

Øyvind Oddekalv, Alver 
 

 
          

Landsstyret:   Marianne Bjorøy 

    Hans Petter Thorbjørnsen 

    Siri Sandvik 

    Petter Sortland 

     

 

Kontrollutval:   Kjartan Longva 

    Hjørdis Hagen 

    Tarjei Haga 

  Vara:  Viggo Furubotn 

    Lillian Vangberg 
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Landsmøteutsendingar: 

     

Geir Steinar Dale  Bergen 

Rune Bakervik  Bergen 

Roger Valhammer  Bergen 

Tarje I. Wanvik Bergen 

Eigil Knutsen Bergen 

Anne Gine Hestetun Bergen 

Fauzia Hussain-Wiik  Bergen 

Linn Kristin Engø Bergen 

Lubna Jaffery  Bergen 

Eva Steigen Bergen 

Frida Håland Bergen 

Endre Toft AUF 

Øyvind Oddekalv Alver 

Rita Ørnehaug Hyllestad 

Leif Jarle Espedal Fjaler 

Benjamin Jakobsen Askøy 

Trine Lindborg Bjørnafjorden 

Odd Harald Hovland Bømlo 

Doris Christensen Kinn 

Hilde Enstad Kvinnherad 

Toril Torsvik Størkersen Masfjorden 

Håkon Hevrøy Osterøy 

Egil Natvik Vestrheim Lærdal 

Siv Karin Hestad  Sunnfjord 

Ola Teigen Kinn 

Paulina Sitarz Stryn 

Per Jarle Kosior Valvatne Stord 

Torbjørn Vereide Sunnfjord 

Roald Aga Haug Ullensvang 

Linda Monsen Merkesdal Voss 

Henning Ekerhovd Øygarden 

Marie Helene Hollevik Brandsdal Årdal 

Kjellaug Hoaas Samland Ullensvang 
 

 
Vara:  
Kvinner:  
Marie Ingleson Hansen Bergen 

Åse Gunn Husebø Øygarden 

Line B.Jacobsen Bergen 

Kristin Sagerøy Råsberg Høyanger 
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Leonora Hjelle Bergen 

Jannicke Bergesen Clarke Askøy 

Britt Nelly Hystad Barane Stord 

Solfrid Horne Moe Ullensvang 
 

 
Menn:  
Christian Sønstlien Årdal 

Even Sørland Bergen 

Ørjan Myrmel Voss 

Emil Gadolin Bergen 

Helge Robert Midtbø Sunnfjord 

Reidar Staalesen Bergen 

Gisle Hesjedal Bjørnafjorden 

Ronny Rydningen Sogndal 

 

 

 

 

 

REPRESENTASJON 

 
Samarbeidskomiteen LO/AP 
i Vestland: 

 
Marte Mjøs Persen 
Eigil Knutsen 
Hilmar Høl 
Nils Støyva 
Stig Morten Frøiland 
Marita Westervik Henriksen 
 

Kvinnenettverket: Siri Sandvik 
 

Studieutval/medlemsansvarleg: 
 
Internasjonalt utval 
 

Torgeir Toppe 
 
Ronja Breisnes 

Landbruksutval Hans Petter Thorbjørnsen(leiar) 
Ragnhild Sæle 
Nils P.Støyva 
Knyt Byrkjenes Hauso 

 
        Industriutval:         Petter Sortland (leiar) 
           Lene Pilskog 
           Per Rune Henriksen 
           Anne Kauppi 
           Trine Lindborg 
           Trygve Bolstad 
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Sentralstyret: 

 
Marte Mjøs Persen 
Hilmar Høl 
 

Landsstyret: Marianne Bjorøy 
Hans Petter Thorbjørnsen 
Siri Sandvik 
Petter Sortland 

 
 

  
Stortinget: 
 
 
 
 
 
Etter valet 2021:                            

Eigil Knutsen 
Ingrid Heggø 
Jette F. Christensen 
Magne Rommetveit 
Ruth Grung 
 
Marte Mjøs Persen 
Torbjørn Vereide 
Odd Harald Hovland 
Eigil Knutsen 
Linda Merkesdal 
Lubna Jaffery (vara for Marte Mjøs Persen) 

  
 

KVINNENETTVERKET: 
 

Styringsgruppa i Kvinnenettverket har vore: 

Siri Sandvik (leiar), Leonora Hjelle, Eli Hansen Moen, Hilde Magnusson, Marie Helene Hollevik 

Brandsdal, Hanne Linn Isik Alvheim og Line Remøy Bertelsen. 

 

Kvinnenettverket har utelukkande hatt treffpunkt på Teams dette året. 

Sommaren og hausten gjekk hovudsakleg med til valkamp. 

9.juni var det temamøte om «Valkamp i kvinneperspektiv» 

13.januar hadde vi temamøte om Hurdalsplattforma og om Olje- og energipolitikk, med Marte Mjøs 

Persen som innleiar 

7.mars var det «Vorspiel» til årsmøte 2022. 

Alle kvinnelege medlemer skal vere inviterte  via sine lokale kvinnekontakter. 

Opplegget med digitale temamøter viser seg å vere eit vellukka konsept. Flinke innleiarar og god 

deltaking, og mange som tek ordet. Vi når også ut til ein del som elles ikkje ville kunne delta på 

partimøter. I eit fylke med store avstandar, er dette noko vi kjem til å halde fram med, også når det 

ikkje lengre er pandemi. 

  

Leiar for kvinnenettverket Siri Sandvik sit også i Styringsgruppa sentralt. 
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Samarbeidskomiteen/fagleg-politisk samarbeid 
 

Det har vore særs god kontakt med fagrørsla i perioden. Samarbeidskomiteen har hatt 7 møte i 

perioden, og handsama vel 30 saker. Leiar av komiteen har vore Fagforbundets Ralf Einar 

Johannessen. Sekretær for komiteen er fylkessekretær Nils Petter Støyva. Også leiar i Vestland Ap, 

Marte Mjøs Persen, har prioritert å delta på møta i samarbeidskomiteen og engasjere seg i det fagleg 

politiske arbeidet. Saker som har blitt diskutert er: Seriøsitet i Arbeidslivet, kommuneøkonomi, 

valkamp, heiltid/deltid og oppfølging av kommunar på dette feltet, Pensjon frå første krone og 

feriepengar på dagpengar. Elles har komiteen diskutert  aktuelle politiske saker som har kome opp på 

dagsorden.  

2021 var valkamp år. Etter 8 år i opposisjon var det viktig og få til ein god fagleg politisk valkamp. Då 

året starta hadde Ap rundt 17% på meiningsmålingane, og vi hadde låge tall hjå dei fagorganiserte. 

Valresultatet synte 26% og vel 40% oppslutnad hjå dei fagorganiserte. I våre valkrinsar fekk AP 22,7% 

(- 0,1%) i Hordaland og 26,5% (+ 1,8%) i Sogn og Fjordane.  Sjølv om vi har to valkrinsar, har vi klart å 

gjennomføre ein god felles fagleg politisk valkamp. Alle kandidatane frå begge valkrinsar var aktive 

gjennom heile valkampen. Det vart gjennomført mange bedriftsbesøk, som var ein hovud strategi til 

valkamputvala. Strategi og planar blei diskutert i samarbeidskomiteen, medan gjennomføringa stod 

valkamputvala for. Vi laga også videoar av alle kandidatane med eit fagleg politisk bodskap. Vi har 

fått gode tilbakemeldingar frå forbunda og fagforeiningar at våre kandidatar har vore lett tilgjengeleg 

og aktiv med når fagbevegelsen har etterspurt dei.  Det var også svært hyggeleg å sjå vår eigen Marte 

Mjøs Persen gå ut på slottsplassen 14. oktober 2021 som ein av regjeringa sine statsrådar. Ho var 

fagbevegelsen sin kandidat i valkampen. Ho fekk ein viktig plass som Olje- og energi minister. Dette 

er ein svært viktig post for energifylket, Vestland. Og ho fekk verkeleg ein tung oppgåve i fanget, 

Energipriskrisa som råka landet fult ut i desember 2021.  

Komiteen gjennomførte elles den årlege fagleg-politisk konferansen – i år på Voss 18 og 19 

november.  Over 100 deltakarar vart med på konferansen. Det var kjekt at mange nye og unge vart 

med på samlinga. Hordaland sin første konferanse av dette slaget, vart fyrste gong arrangert for 40 år 

sidan. Frå Arbeiderpartiet møtte partisekretær, Kjersti Stenseng og frå LO møtte Are Tomasgard. Elles 

var det mange ulike bidragsytarar frå vestland. Elles var nyvald stortingsrepresentant og tidlegare HK 

leiar, Trine Lise Sundnes, olje- og energiminister, Marte Mjøs Persen og AUF leiar Astrid Hoem ein del 

av programmet. Det var spesielt kjekt å få arrangert denne samlinga då pandemien har gjort at vi har 

hatt to år utan denne konferansen.  

KOMMUNEPARTILEIARAR I ÅRSMØTEPERIODEN 
 
Are Nygård Alver Arbeiderparti  
Geir Steinar Dale Arbeiderpartiet i Bergen 

Terje Bjaanes Askvoll Arbeidarparti 

Remi Andre Unnvik Askøy Arbeiderparti 

Leiv Jarle Bergheim Aurland Arbeiderparti 

Jane Kirsti Stangeland Austevoll Arbeiderparti 

Olav  Mongstad Austrheim Arbeidarparti 
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Øystein Oen Bjørnafjorden Arbeidarparti 

Nils-Jørgen Sagebø Bremanger Arbeidarparti 

Sverre Hagerup Sørensen Bømlo Arbeiderparti 

Arild Riber Eidfjord Arbeidarparti 

Siri Klokkerstuen Etne Arbeiderparti  
Kamilla Bjerkholt Karlsen Fedje Arbeiderparti  
Angunn  Bårdsen Fitjar Arbeiderparti  
Leif Henning Sæterdalen Solheim Fjaler Arbeiderparti  
Monica Grov Gloppen Arbeiderparti 

June Glenjen Omdahl Gulen Arbeidarparti  
Christian Hatlem Skår Hyllestad Arbeidarparti 

Kristin Sagerøy Råsberg Høyanger Arbeidarparti 

Solveig Willis Kinn Arbeidarparti  
Michael Iversen Kvam Arbeiderparti  
Svein Hardeland Kvinnherad Arbeiderparti 

Odd Atle Stegegjerdet Luster Arbeidarparti 

Birgit Olaug Lervik Lærdal Arbeiderparti 

Britt-Inger Myhr Masfjorden Arbeiderparti 

Håkon Hevrøy Osterøy Arbeiderparti 

Shirin Kvernes Khadoor Samnanger Arbeiderparti 

Liv Synnøve Bøyum Sogndal Arbeidarparti 

Anne Kari Reigstad Solund Arbeidarparti 

Judith Kvåle Stad Arbeidarparti  
Per Jarle Valvatne Stord Arbeidarparti  
Jarle Hessevik Stryn Arbeidarparti  
Siv-Karin Hestad Sunnfjord Arbeidarparti 

Håkon Skimmeland Sveio Arbeiderparti  
Ingrid Tysnes Stue Tysnes Arbeiderparti 

Trygve Bolstad Ullensvang Arbeidarparti 

Ronny Lunestad Ulvik Arbeiderparti  
Magne Hestad Vaksdal Arbeiderparti 

Bjarne Larsen Vik Arbeidarparti  
Ørjan Myrmel Voss Arbeiderparti  
Ingvild Skaar Øygarden Arbeiderparti 

Malvin Stenehjem Årdal Arbeiderparti  
 

ÆRESMEDLEMMER: 
Vigdis Ravnøy 

August Rathke 

Malvin Moen 

Kåre Øvregard 

Knut Erdal 

Margot Henden 

Arne Jakobsen 
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ADMINISTRASJON, IT-utvikling og HMS 

 
Det har vore fem stillingar ved partikontoret, to fylkessekretærar, to organisasjonssekretærar og ein 
kontortilsett i 2021. Leonora Hjelle er tilsett i 70% stilling som sekretær for fylkestingsgruppa. 
Fylkessekretærane Stig Morten Frøiland og Monica Oppedal er tilsett i Arbeidarpartiet.  
 
Kontorsekretær Elisabeth Refvik og organisasjonssekretærar Arve Helle er tilsett i Vestland 
Arbeidarparti. Nikolas Dale Skjerping har vore organisasjonssekretær fram til 31.12.2021. Vi har ikkje 
fått forlenga midlar etter tidlegare fylkessekretær lenger enn til den avtalte dato. 
 
Vestland Ap har kontorlokale i Førde og i Bergen. 
 
Arve Helle er 55 % som folkevalt fylkespolitikar. 
Fylkestingsgruppa har tilgang til kontor i kontorfellesskapet i Bergen. 
 
Vi har i periodar i 2021 hatt mykje heimekontor.  Vi har faste kontormøte to gonger i veka, på Teams. 
 
Det er ikkje registrert arbeidsulykker på kontoret. Sjukefråveret er lågt. 
 
Vestland Arbeidarparti er med i region vest i Arbeiderpartiet. Regionen er samansett av Vestland, 
Rogaland og Møre og Romsdal.  

 

STYREMØTER 

  
Det har vore ti styremøte i 2021. 
 
Styret har handsama 68 saker med dei faste sakene. 
 
Styret har hatt to fysiske møter. Dei andre på Teams. 

 

 

REPRESENTANTSKAP 

 
Representantskapet er att saman av 100 representantar. Vestland AUF skal ha 9 representantar etter 
innstilling frå AUF. Representantskapet vert fordelte på kommunepartia i høve talet på medlemmer 
det er betalt kontingent for året før. Alle kommuneparti har rett til minst 1 utsending til 
representantskapet. 
 
Styret i Vestland Arbeidarparti møter med tale-, forslags- og stemmerett. 
 
Fylkestingsgruppa og stortingsrepresentantane tiltrer representantskapet. Møta er ope for 
medlemmer.  
 
Vestland Arbeidarparti hadde eit representantskapsmøte i 2021. Det var i Sogndal 30 og 31 oktober.  
 
Partisekretær Kjersti Stenseng var gjest og innleia til møte, med god debatt etter. 
Lubna Jaffery presenterte dei nyvalte til Stortinget frå dei to valkrinsane. 
Geir Kåre Resaland, prorektor ved Høgskulen på Vestland, heldt eit innlegg som vart godt motteke. 
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Frå fylkestingsgruppa orienterte gruppeleiar Anne Gine Hestetun på Teams, FU medlem Arve Helle 
og dei tre utvalsleiarane Karianne Torvanger, Jannicke Clarke og Stian Davies. 
 
Etter orientering vart det opna for spørsmål og innspel. 
 

STORTINGSVAL 

 

13.september 2021 var det stortingsval. Då hadde vi vore igjennom ein hektisk valkamp. Partiet 

måtte tenke nytt på korleis nå ut til veljarane. Kommunepartia gjorde ein veldig god innsats og 

kampen for eit regjeringsskifte var med på å gi ekstra motivasjon. 

 

Vestland Arbeidarparti var delt opp i to valdistrikt, og det var to valkamputval. 

Hordaland valdistrikt:     Sogn og Fjordane valdistrikt: 

Stian Jean Opedal Davies - leiar    Nils P.Støyva - leiar 

Stig Morten Frøiland     Kari Daltveit 

Espen Edvardsen     Hilmar Høl 

Fauzia Hussain-Wiik     Torbjørn Vereide 

Anne Gine Hestetun      Marie Helene Hollevik Brandsdal 

Rune Bakervik      Egil Vestrheim 

Linn Therese Erve     Siri Sandvik 

Marte Mjøs Persen     Arve Helle 

Odd Harald Hovland      Monica Oppedal 

Eigil Knutsen       

Linda Merkesdal  

Lubna Jaffery  

Benjamin Jakobsen 

 

Det var faste møte på Teams med kommunepartia og kandidatane. Frå kommunepartia deltok både 

leiar, nestleiar, ordførar, varaordførar, gruppeleiar og valkampleiar. Tilbakemeldingane frå 

kommunepartia var positive til den tette kontakten mellom kandidatar og organisasjonen. 

Valresultatet vart nasjonalt 26,3% 

Hordaland valdistrikt: 22,7% 

Sogn og Fjordane valdistrikt: 26,5% 

Vi fekk inn fire frå Hordaland valdistrikt: 

Marte Mjøs Persen 

Odd Harald Hovland 

Eigil Knutsen 

Linda Merkesdal 

 

Vi fekk inn ein frå Sogn og Fjordane valdistrikt: 
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Torbjørn Vereide 

Lubna Jaffery møter fast for Marte Mjøs Persen som er statsråd. 

  

STORTINGSGRUPPA           

      

Då Arbeidarpartiet og Senterpartiet danna regjering i oktober gjekk vår førstekandidat i Hordaland; 

Marte Mjøs Persen inn som olje og energiminister og Lubna Jaffery er difor fast møtande 

representant. 

 

Stortingsgruppa har denne samansetjinga: 

  

Frå Hordaland valkrins: 

 

- Odd Harald Hovland: Medlem i Justiskomiteen 
- Eigil Knutsen: Leiar av Finanskomiteen og medlem av gruppestyret. 
- Linda Merkesdal: Medlem av energi og miljøkomiteen 
- Lubna Jaffery: Første nestleiar av kontroll og konstitusjonskomiteen, og medlem av 

gruppestyret 
 

Frå Sogn og Fjordane valkrins: 

- Torbjørn Vereide: Medlem av arbeids og sosialkomiteen 
 

Me er to fylkesbenker i stortingsamanheng, men me fem som representerer Vestland har fungert 

saman med felles benkemøte kvar torsdag morgon. Der planlegg og fordeler me så langt mogleg 

aktivitetar og møter. Me samordnar oss og drøftar aktuelle saker for fylket. 

Me deltek også aktivt på benkemøta som er i dei to fylka, det er for alle representantane frå 

Hordaland og Sogn og Fjordane på tvers av dei politiske partia, og det er ein gong i månaden. Der tek 

me i mot ulike interessegrupper, kommunar og liknande frå heimfylket. Me har også reiseaktivitet i 

regionane i fylket. Det har det naturleg vore lite av dette grunna pandemien, men me ser no at det 

vert meir høve til dette. Dei enkelte fraksjonane (partiet sine representantar i komiteane) har også 

noko reiseaktivitet i regionen vår.   

 

Me planla ordførar/gruppeleiarsamling i januar, men det vart ikkje mogleg grunna koronatiltak. Me 

planlegg no samling i april. 
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ORGANISASJON 

 
Det har vore nok eit år som har vore prega av pandemisituasjonen. Vi har likevel sett at det er fleire 
som tek del i opplæring og liknande på digitale plattformar. 
Det har vore lagt til rette meir av slik aktivitet både frå sentralt og frå partikontoret i Vestland AP. 
 
Vi har likevel hatt anledning å ha enkelte lokale kurs og opplæring når det har vore mogeleg. 
 
Fylkespartiet har hatt teams-møter med kommunepartileiarane. 
  
1.mai feiring vart også råka av at det ikkje kunne være fysiske samlingar.  
 
Tilhøvet og samarbeidet til fagrørsla er godt og det er svært viktig i høve til arbeidet i organisasjon og 
i politiske organ. 
 
Samarbeidet med AUF er bra og dei har representantar i ulike utval og nemnder.  
 
Vestland Arbeidarparti hadde pr 31.12.2021 5069 medlemmer. 
 

KURS OG OPPLÆRING 
 

Medlemsutvalget i Vestland Arbeiderparti har bestått av: 

Torgeir Toppe (leder) 

Mari Hansen Ingleson 

Torbjørn Vereide 

Kari Bernardini 

Kristin Maurstad 

 

Det ble foretatt endringer i utvalget etter Stortingsvalget. Torbjørn Vereide ble innvalgt på stortinget, 

men er en god støtespiller for utvalget og deltar på møter når han har anledning til dette. Kari 

Bernardini flyttet til Oslo for å jobbe i LO forbundet NAF.  

 

Utvalget ble derfor supplert med Pål Adrian Ryen og Stig Ove Ølmheim. 

 

Det har vært viktig for medlemsansvarlig i Vestland Arbeiderparti at vi har tett og jevnlig kontakt med 

de medlemsansvarlige i kommunepartilagene. Spesielt har dette vært viktig i et år som igjen har vært 

preget av pandemi og vanskeligheter med å ha fysiske møter og samlinger. Medlemsutvalget har hatt 

ett møte i måneden med de medlemsansvarlige i kommunepartilagene. I tillegg har vi tilbudt de 

medlemsansvarlige bistand til kurs og opplæring lokalt. Det har også vært viktig å få fram at det er 

hele partilagsstyret som er ansvarlig for medlemspleie og kontakten med enkeltmedlemmer. 

Herunder kontingentringing og ivaretakelse av nye medlemmer.  
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På de faste møtene hver måned har vi både tatt opp bestemte tema eller kommentert den politiske 

situasjonen. Det kan være dagsaktuelle temaer eller saker som er opp i både lokalt, regionalt og 

nasjonalt. Utvalget har vært et godt sted å få diskutert slike saker. Vi kan dermed gå tilbake til 

partilaget med nye syn på saker eller se på forskjellige saker på en ny og annerledes måte.  

 

2021 var et valgår, og aktiviteten til medlemsutvalget og kommunepartilagene har vært preget av 

dette. Vi har gått gjennom partiprogrammet, der Eigil Knutsen loste oss gjennom programmet og 

knyttet kommentarer til dette. Vi har hatt to budskapsskoleringer der vi har fokusert på 

hovedbudskapet i valgkampen. Alt dette digitalt.  

 

Medlemsutvalget i Vestland Arbeiderparti fungerer godt og er en fin arena for både læring og 

meningsutveksling. Gode erfaringer utveksles mellom kommunepartilagene og mellom styret i 

Vestland Arbeiderparti og lokalorganisasjonen.  

 

 

 

 

 

 

SLUTTORD 

 

Når årsmøtet 2022 åpner 12. mars 2022 har landet vårt et tvilsomt jubileum. Det er 2 år 

siden landet ble stengt ned som følge av pandemien. Det var to dager før Vestland 

Arbeiderparti skulle ha avholdt vårt første ordinære årsmøte etter stiftelsesmøtet i 2019. 

Det er ingen tvil om at nedstenging av landet vårt, pandemien og alt rundt det, har preget, 

ikke bare den politiske situasjonen, men også den organisatoriske situasjonen. 

 

Den politiske situasjonen rundt pandemihåndteringen har handlet mye om 

permitteringsregler og koronastøtte til næringsliv og kulturliv. I tillegg har det vært 

diskusjoner rundt tiltak, «meteren» med mer. Den organisatoriske situasjonen, har også 

vært preget av det, vi har hatt få fysiske møteplass er, men mange digitale. Det er derfor 

godt å kunne oppsummere siden forrige årsmøte at vi lykkes med noen av våre viktigste mål 

for året vi har bak oss. Nemlig å få 4 mandater i Hordaland valgkrets og 1 mandat fra Sogn og 

Fjordane valgkrets. I Hordaland holdt vi stand fra forrige valg (- 0,1 % fra 2017), og i Sogn og 

Fjordane gikk vi frem 1,8% fra 2017. Vi lykkes også med å danne regjering, og vår partileder 

Jonas Gahr Støre er nå Statsminister, og det har hele Vestland Arbeiderparti jobbet hardt for 

å lykkes med.  
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Kommunepartiene og lokallagene har drevet valgkamp, mange kreative møter ble arrangert 

som nettmøter, møter med bedrifter, idrett, næringsforeninger og fagforeninger ble 

arrangert både av lokallag, kommunepartier og fra kandidatene selv. Når det var mulig å 

drive fysisk valgkamp i tråd med gjeldende smittevernregler ble det gjennomført slik vi er 

vant til fra tidligere valgkamper. 

 

Vestland Arbeiderparti har hatt et utmerket samarbeid med AUF. De gjorde en stor bragd da 

de vant skolevalgkampene, og ellers var AUF svært aktiv på morgenaksjoner og 

standsaktiviteter og jeg retter en stor takk til AUF, deres tillitsvalgte og medlemmer for 

innsatsen i valgkampen 

 

Vi har også hatt et godt samarbeid med fagbevegelsen, både i samarbeidskomiteen, med LO 

og de ulike forbundene. Både om enkeltsaker og om retningsvalget med kampanjeaktivitet 

over hele fylket. 

 

22. juli i år ble en tung dag, men 10 års-markeringen etter terroren i regjeringskvartalet og 

på Utøya ble markert i verdige rammer. Hvert minutt, hver time, dag, uke, måned og år som 

går etter vi vart rammet av terroren 22.juli 2011 er en sorg for oss alle, men spesielt for de 

nærmeste. Vi mistet 6 ungdommer som var i sin beste alder og på trappene til et voksenliv. 

Fra Vestland AUF rakk Tore, Tarald, Kevin, Monica, Silje og Hanne, å sette dype spor etter 

seg. Vi glemmer aldri. 

 

Etter valgkampen og regjeringen Støre tiltrådte, har det vært nye kriser for landet vårt. I 

desember kom den nye virusvarianten for fullt, og vår regjering måtte gjeninnføre tiltak like 

før jul til vi visste hvordan omikron-varianten av coronaviruset smittet og gjorde folk syke. 

Det var lite populært, og folk, næringsliv og kulturliv var slitne av tiltak. Omikronvarianten av 

viruset viste seg å være veldig smittsomt, men folk som er vaksinert etter 

vaksinasjonsprogrammet ble likevel ikke så syke at det truet intensivkapasiteten. 

I tillegg har vi i høst sett historisk høye strømpriser i de sørlige prisområdene av landet, og 

regjeringen måtte håndtere en krevende debatt om kraftsituasjonen, høye strømpriser og 

krisetiltak. Regjeringen kom på banen med en sikringsordning som betaler 80 % av en 

gjennomsnittlig kraftpris på over 70 øre kWt.  

 

Når årsmøtet starter 12. mars, er det på den 17. dagen av Russlands folkerettsstridige 

invasjon av Ukraina. Invasjonen har ført til en humanitær krise og en flyktningestrøm vi ikke 

har sett i Europa siden 2. verdenskrig. Den spente situasjonen, sanksjonene mot Russland og 

krigens brutalitet ryster hele verden, og Europa spesielt. Krigen vil kreve mye av oss alle, 
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Norge fordømmer krigen på det sterkeste og bidrar med humanitær hjelp og donasjoner av 

militært materiell. Hvordan dette vil prege den politiske situasjonen er vanskelig å si. Vi vet 

ikke hvor lenge krigen vil vare, eller hvor mange flyktninger som vil komme. Også den 

økonomiske politikken vil være preget av situasjonen fremover. 

 

Arbeiderpartiet har likevel gjennomført eller startet opp med politikken som ble lansert og 

skissert i 100-dagersplanen vår. Vi gjennomfører politikken i Hurdalsplattformen sammen 

med regjeringspartnere i Senterpartiet. Det er krevende tider, men likevel viktig for vanlige 

folk at usosial høyrepolitikk blir reversert og sosialdemokratiske løsninger på store 

samfunnsutfordringer gjennomført.  

 

I tiden fremover vil Vestland Arbeiderparti har søkelys på forberedelser til den kommende 

kommune- og fylkestingsvalgkampen i 2023, og det vil kreve fornyet og samordnet innsats 

fra alle deler av partiet vårt. Året som kommer, vil fortsatt være preget av urolighet skapt av 

krigen og terroren i Ukraina og dens brutalitet mot det ukrainske folk og uroligheter i 

verdenssamfunnet som sådan. Solidaritet er Arbeiderpartiets bumerke, og den eneste 

spådommen jeg tør komme med i dette sluttordet, er nettopp dette, at solidaritet med 

krigens ofre og de svakeste i samfunnet vårt vil være viktig for oss som sosialdemokrater i 

året som kommer. 

 

Marte Mjøs Persen, leder Vestland Arbeiderparti 
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Vedlegg 1 
 

Årsmelding frå fylkestingsgruppa i Vestland 2021 
 

Gruppestyret har vore samansett slik: 

 

Anne Gine Hestetun (gruppeleiar) 

Arve Helle (nestleiar) 

Nina Bognøy 

 

Leonora Hjelle har vore tilsett som gruppesekretær. 

 

Gjennom året har gruppa hatt 2 gruppemøte fysisk og 6 gruppemøte på Teams. 

AU, AUF-leiar og partikontoret blir invitert til alle møta.  

 

Gruppestyret har hatt 7 digitale møte og 3 digitale fellesmøte med AU. 

Vi har også faste møte for dei i gruppa som er frikjøpte annankvar fredag. 

I tillegg har det vore eit stort antal fraksjonsmøte og koalisjonsmøte i samband med møte i 

fylkestinget, fylkesutvalet og hovudutvala. 

Gruppeleiarane i koalisjonen har faste møte annankvar mandag. 

 

Samarbeidspartia hadde også ei todagarssamling for finansutvalsfraksjonen i Bergen 23.-24. oktober 

der ein jobba med budsjettet. Som ei førebuing til dette hadde vi eit utvida gruppemøte i samband 

med fylkestinget i Sogndal ei tid i førekant. 

 

Desse samlingane har vore svært nyttige for både gruppa og koalisjonen, og er noko ein vil ha fast ein 

gong i året. Forhåpentlegvis vil ting roe seg slik at ein kan ha budsjettsamlinga for heile koalisjonen 

og ikkje berre dei som sit i finansutvalet. 

 

Dette året har som fjoråret vore sterkt prega av pandemien. Det har blitt eit minimum med fysiske 

møte og mange utsettingar i håp om å kunne møtes fysisk. 

 

Sjølv om situasjonen har vore krevande, så har vi også tileigna oss kunnskap som kjem til å komme 

godt med den dagen pandemien er over. Vi har lært at vi ikkje treng møtast fysisk heile tida. Også i 

ein normalsituasjon kan ein god del løysast med digitale møte og på den måten spare både både tid 

og pengar. 

 

Eit godt døme på dette er regionmøta som vi også dette året avvikla digitalt. Desse møta er ein 

treffplass der våre tillitvalde og politikarar ute i kommunane får muligheit til å bli informert om og ta 

opp ulike saker med oss fylkespolitikarar.  

Dette er møte som viser seg å fungere veldig godt digitalt. 

Vi gjennomførte møta på hausten og fekk svært positive tilbakemeldingar, Med nokre mindre 

justeringar på opplegget er dette noko vi kjem til å halde fram med digitalt også i tida etter 

pandemien. 

 

I tillegg til regionmøta har vi også sendt ut to nyhendebrev frå fylkestingsgruppa der vi informerer om 

aktuelle saker.  
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Det er etablert faste månadlege samarbeidsmøte med Fellesforbundet der gruppeleiar deltek.  

 

Den økonomiske situasjonen for Vestland er krevande og vi må gjere tøffe prioriteringar framover. 

Ikkje minst difor er det viktig at samarbeidet både i gruppa og koalisjonen fungerer. Vi føler 

samarbeidet fungerer godt og ser difor fram til det vidare arbeidet både i gruppa og i koalisjonen. 

 

Av viktige saker som har blitt handsama i meldingsåret kan nemnast følgjande: 

 

- justering og utlysing av opplæringstilbodet 

- krafttak for psykisk helse 

- konsekvensar i opplæringssektoren av korona (både budsjett og politiske satsingar) 

- koronastøtte til kultursektoren 

- uttale om spelemidlar 

- støtte til kulturbygg 

 

Som følgje av stortingsvalet hausten 2021 vart det gjort endringar i fylkestingsgruppa. Både Torbjørn 

Vereide og Linda Monsen Merkesdal fekk plass på Stortinget og fekk dermed fritak frå fylkestinget. Vi 

takkar dei for innsatsen og ønskjer lukke til i rikspolitikken.  

Samstundes ønskjer vi Eirik Haga og Katrine Johannessen hjarteleg velkomne som nye faste 

medlemmer i gruppa. 

Desse endringane medførte også nokre endringar i hovudutvala. 

 

Eg vil avslutningsvis takke alle i gruppa og gruppesekretæren for vel utført arbeid. Takk også til 

stortingsbenken, partikontoret og alle ute i kommunepartia for godt samarbeid. 

 

Bergen, 24.02.22 

 

Anne Gine Hestetun 

gruppeleiar 
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Vedlegg 2  
Årsmelding AUF  

 

 

 

 


